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Kaupunginvaltuusto 17.02.2025 § 14 

      

Puheenjohtaja Paula Werning esitteli valtuutettujen Anni Villikan, Ukko 
Bambergin, Jari Siparin, Sheikki Laakson ja Janne Pahkalan jättämän 
seuraavan valtuustoaloitteen: 

”Viranhaltijoiden tulee selventää ja esittää valtuustolle saavutetut 
säästöt, jotka tulivat Kaipiaisten koulun lakkauttamisesta ja oppilaiden 
siirtämisestä Utin kouluun. Viranhaltijoiden tulee myös selventää 
valtionavustuksen takaisinperintä asia, miten asia hoitui? Joutuiko 
kaupunki maksamaan valtionavustusta takaisin lakkautettuaan 
Kaipiaisten koulun liian aikaisin. 

Säästöiksi esitettiin silloin noin 120 000 €, joten tämä valtuustoaloite 
velvoittaa viranhaltijoita esittelemään tulleet säästöt ja selvityksen 
valtionavustuksen takaisinperinnästä.” 

Kaupunginvaltuuston päätös: 

Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallituksen 
valmisteltavaksi. 

___________  

 


